

**VILLAGE OF TIDE HEAD
SPECIAL MEETING
September 18, 2017**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Mayor Hunter at 1:00 P.M. in the Tide Head Council Room.

Mayor Hunter welcomed those in attendance.

ATTENDANCE

Mayor Randy Hunter
Councillor Mark St.Onge
Councillor Cathy McDavid
Administrator Angie Irvine

ABCENCE

Deputy Mayor Patrick Lanteigne

Garbage Collection Contract

The current garbage collection contract has been rescinded as per the contractor's request. The administrator requested an estimate from Fero and Luc Enterprise. It was moved by Councillor McDavid and seconded by Councillor St.Onge that the Village of Tide Head awards the garbage collection contract to Luc Enterprise from September 22, 2017 to December 31, 2018 in the amount of \$85.00 per metric ton. Motion carried.

ADJOURNMENT

The meeting was adjourned at 1:02 P.M.

**VILLAGE DE TIDE HEAD
RÉUNION SPÉCIALE
Le 18 septembre, 2017**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE
BIENVENUE**

Le Maire Hunter assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 13h00 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

Le Maire Hunter souhaite la bienvenue à tous.

PRÉSENCES

Randy Hunter, Maire
Mark St.Onge, Conseiller
Cathy McDavid, Conseillère
Angie Irvine, Administratrice

ABSENT

Patrick Lanteigne, Maire Suppléant

Contrat pour la collection des vidanges

Le contrat actuel pour la collection des vidanges a été annulé par la demande de l'entrepreneur.

L'administratrice a contactée Fero et Luc Enterprise pour une estimation. Il est proposé par la Conseillère McDavid et appuyé par le Conseiller St.Onge que le village de Tide Head accorde le contact pour la collection des vidanges à Luc Enterprise à compter du 22 septembre 2017 au 31 décembre 2018 au montant de 85,00\$ par tonne métrique. Proposition adoptée.

LEVÉE DE LA SÉANCE

La séance est levée à 13h02.

Randy Hunter
Mayor/Maire

Angie Irvine
Administrator/Administratrice